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ASTA ZGIERZA Zgierz, dnia 24.02.2025r. 
KANCELARIA Klub Radnych Koalicja Obywatelska 

Radny Paweł Czekalski Wpł. | n 7 no, 7075; 
unia j ^ LUŁJ 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g. 
przekazuję do Nr Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Przemysław Staniszewski 

Działając na podstawie art. 24 pkt. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym 

(Dz.U.2024.609 t.j ), zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym stopnia gotowości do wejścia do 

Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego przez Ochotniczą Straż Pożarną w Zgierzu. 

Pragnę przypomnieć, że w przyjętej uchwale budżetowej w paragrafie 754 została umieszczona m.in 

taka kategoria wydatków jak „opłaty za administrowanie i czynsze za budynki, lokale i pomieszczenia 

garażowe" w kwocie 240 000,00 zł" (w skali miesiąca jest to kwota 19 680,00 PLN). W toku 

prowadzonych dyskusji dowiedzieliśmy się jako radni, że są to środki przeznaczone na wynajem garażu 

przez Ochotniczą Straż Pożarną w Zgierzu w związku z ich planami dotyczącymi wejścia do Krajowego 

Systemu Ratownictwa Gaśniczego. 

Wspomniana kwota rzędu 240 000,00 PLN w skali roku stanowi (mając na względzie stan finansów 

miasta) znaczny wydatek w budżecie. 

Pragnę przypomnieć, że wejście do KSRG obwarowane jest mnóstwem warunków, które wymienione 

zostały w Rozporządzeniu Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 15 września 2014r. w 

sprawie zakresu, szczegółowych warunków i trybu włączenia jednostek ochrony przeciwpożarowej do 

krajowego systemu ratowniczo - gaśniczego. 

W § 2.1 czytamy m.in że do systemu może zostać włączona jednostka, która posiada: 

a) co najmniej jeden średni lub ciężki samochód ratowniczo-gaśniczy, 

b) co najmniej 12 wyszkolonych ratowników, 

c) skuteczny system łączności powiadamiania i alarmowania, 

d) urządzenia łączności w sieci radiowej systemu na potrzeby działań ratowniczych; 

2) pozostaje w gotowości do podejmowania działań ratowniczych. 

Proszę o informację w jakim zakresie na dzień dzisiejszy wspomniana jednostka spełnia wszystkie 

warunki wymienione we wspomnianym Rozporządzeniu. 

Pragnę przypomnieć, że w toku dyskusji nad budżetem szukaliśmy i szukamy nadal oszczędności w 

wielu dziedzinach i powinniśmy się kierować takimi m.in zasadami jak zasada celowości, oszczędności 

czy też efektywności. 


